
Fra: Håvard Flatøy <hflatoey@gmail.com> 
Sendt: 3. juni 2014 21:33 
Til: Postmottak Meland 
Emne: Høyringsmerknad fiberutbygging 
 

Hei, 

 

Me her i Rotevikshaugen ved Meland Golf ønskjer at det skal byggast ut fiber her da 

breibandstilbodet i dag er under par fordi det er så langt til sentralen. 

 

Mvh. 

Håvard Flatøy 

Rotevikshaugen 16 


